
网上申请注意事项-Online Application Note 

 

1. 请确保“录取文件寄送地址”填写完整并准确（邮编及联系电话必

填）。我们将按此地址寄送录取通知书与报到须知等重要文件。  

    Please make sure the address you provide to receive admission 

documents complete and valid. Zip code and phone numbers are 

required.  

2. “个人信息”中的 Email 请填写你的常用邮箱地址。 

    Please fill your regularly-used email address in basic information 

section.  

3. 报名费银行汇款凭证须显示你的护照全名信息。如非本人汇款，

请务必在附言中注明你本人全名与报名编号。 

The receipt of application fee payment should show your full name. 

Please provide on the receipt additional information of your full name 

and application ID if the payment is not made by yourself.  

4. 报名硕士或博士研究生项目时，请于网上填写报名信息后开始联

系导师。与导师联系的邮件中请注明你的网上申请编号。 

    For those who apply for postgraduate programs, please contact 

mentors after you begin to fill your the application online. Please let the 

mentor know your application ID when you email him or her.   


